
 

                                                                                                                   

 

Zapisnik sa monitoring posete 
 
 

 
 
 

Monitoring poseta Nacionalne Erasmus+ kancelarije u Bosni i Hercegovini 

11. SEPTEMBAR, 2020 

 
Univerzitet u Banjoj Luci 

Poljoprivredni fakultet 

Biblioteka fakulteta 

Sastanak je započeo u 9:00 sastankom predstavnika Nacionalne Erazmus kancelarije u Bosni 

i Hercegovini (u daljem tekstu NEKBiH) sa menadžmentom Poljoprivrednog fakulteta u 

Banjoj Luci. 
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09:20-10:20 

Univerzitet u Banjoj Luci 

Poljoprivredni fakultet 

Biblioteka fakulteta  

Operativni deo sastanka započeo je upoznavanjem predstavnika NEKBiH sa projektnim 

timom - koordinatorom i akademskim članovima, kao i saradnicima na projektu koji su 

prisustvovali monitoring poseti. 

Prof. dr Željko Vaško u uvodu naglasio je značaj samog projekta i neophodnosti uspešne 

realizacije. Koordinator projekta prof. dr Miljan Cvetković predstavio je presek aktivnosti i 

naglasio da su planirane aktivnosti projekta prolongirane zbog trenutne situacije, te da se 

traže nova rešenja za njihovu implementaciju. Napomenuo je da je odlučeno da se krene sa 

održavanjem sastanaka uz fizičko prisustvo uz uvažavanje preporučenih mera sigurnosti.  

Suad Muhibić pohvalio je i čestitatao UNIBL na projektu, te je naglasio da je cilj kancelarije 

da pomogne koliko je to moguće kako bi se otklonile sve prepreke u realizaciji projekta 

VIRAL.  

 

  
 

Dejan Rosić je porenuo pitanje realizacije ciljeva sa posebnim osvrtom na značaj nabavke 

opreme. Prof. dr Miljan Cvetković i prof. dr Zdenka Babić su ukazali na poteškoće pri 

nabavci opreme. Modul nabavke opreme na VIRAL projektu je kombinovan, što dodatno 

usložnjava samu implementaciju procedure. Naglašeno je da je posebno bitno pitanje 

oslobađanja opreme od PDV-a i carine, za deo opreme iz uvoza. Suad Muhibić je iskazao 

interes za vrstom opreme koja se nabavlja na projektu. Pojašnjeno je da je reč je o opremi 

koja ima edukativnu, ali i aplikativnu primenu u poljoprivredi.  
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Suad Muhibić naglasio je da komisija insistira na tome da se u prvoj ili drugoj godini nabavi 

potrebna oprema planirana projektom. 

 
10:20-10:50 

Univerzitet u Banjoj Luci 

Poljoprivredni fakultet 

Biblioteka fakulteta 

Putem ZOOM linka sastanku su se priključili i predstavnici drugih partnerskih institucija: 

Aljo Mujčić (Univerzitet u Tuzli), Ana Bodanović (INTERA) i Ana Mandić (Sveučilište u 

Mostaru). Naglašeno je da je tokom trajanja pandemije (mart-sepetmbar) svakog utorka u 

12:00 odražavan online sastanak sa članovima projektnog tima iz drugih institucija na 

kojima se razgovaralo o aktuenim aktivnostima na projektu. Dejan Rosić je pokrenuo temu 

učešća privrednih subjekata u okviru projekta, gdje je prof. dr Miljan Cvetković naveo 

partnere Agrovoće, Jaffa komerc i Plantaže, pri čemu je naglasio da su Plantaže iskusni 

partenri u smislu administracije i učešća na većem broju projekta. Agrovoće je zahvaljujući 

kolegi Jurij Rakunu sa UNM apliciralo u jednom pozivu u okviru Horizont projekta. 

Agrovoće i Jaffa komerc su imali na raspolaganju pomoć visokoškolskih ustanova koje su 

deo projekta VIRAL u pripremi dokumentacije tokom izveštavanja. Prof. dr Miljan 

Cvetković je predstavio rezultate sastanka u Mostaru sa Interom, te naglasio problematiku 

organizovanja 2 EXPO sajma (Banja Luka i Podgorica) u uslovima ograničenog broja 

učesnika i obrazložio da je to ostalo otvoreno pitanje na projektu. Marko Rosić (ICTBL) je 

predstavio dosadašnji rad na pripremi Hakatona u okviru WP3. Dejan Rosić je pohvalio 

Web stranicu Projekta (http://viralerasmus.org/).   
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11:00-12:00  

Univerzitet u Banjoj Luci 

Poljoprivredni fakultet 

Biblioteka fakulteta 

Učesnici sastanka upoznati su sa dinamikom i načinom izveštavanja partnera prema 

koordinatorskoj instituciji. Zbog lakšeg administriranja projektni tim je formirao google 

disk foldere za svakog od partnera na kojima se odlaže dokumentacija na periodičnom 

nivou. Prof. dr Miljan Cvetković naveo je da se prati dinamika potrošnje sredstava u skladu 

sa aktivnostima i rezultatima. Naglašeno je takođe da će pitanje organizacije diseminacija 

rezultata, kao i kvaliteta na projektu, biti diskutovano u Tuzli, obzirom da je odložen 

planirani sastank u julu u Bijeljini. Diseminacija je u dosadašnjem periodu rađena preko 

Web stranice i društvenih mreža. 

 
12:00-13:00  

Univerzitet u Banjoj Luci 

Poljoprivredni fakultet 

Biblioteka fakulteta 

Suad Muhibić kao zaključak sastanka naveo je nekoliko napomena važnih za dalji rad na 

projektu. Naglasio je važnost periodičnih izvještaja i finansijskog menadžmenta. Posebno ja 

naglasio značaj pravovremenog prikupljanja i kontrole dokumentacije koja će biti predmet 

revizije. Ukazao je i na važnost detalja uslova ugovora između EU i koordinatora.  

Radni deo sastanka završen je zajedničkim ručkom. 
 

 
 

Banja Luka,14.09.2020.  

 

 

 Pripremili: 

Nikolina Đekić 

Tatjana Jovanović-Cvetković 

Milan Šipka 


